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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
amely készült a 

VELENCEI -TÓ KÖRNYÉKI TÖBBCÉLÚ K ISTÉRSÉGI TÁRSULÁS 
2012. május 25-én 10:00 órakor 

a Gárdonyi Kistérségi Iroda Tárgyalótermében (Velence, Balatoni út 65.) 
megtartott megismételt üléséről 

 
       A Társulás Tanács tagjai részéről jelen vannak:      
         

Tóth István     Gárdony Város polgármestere 
Dr. Farsang Zoltán                             Kápolnásnyék Község polgármestere 
Wagner Péter   Nadap Község polgármestere 
Cserny Vilmos              Velence Város alpolgármestere 
Takács János   Pákozd Község polgármestere 
 
A Társulás Tanács tagjai részéről nincsenek jelen: 
 
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika  Pázmánd Község polgármestere 
Kurcz Mária   Vereb Község polgármestere 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi   Sukoró Község polgármestere  
Füzesiné Kolonics Ilona        Zichyújfalu Község polgármestere 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak:  
Galambos Zsuzsanna   Gárdonyi Kistérségi Iroda irodavezető 
 
Meghívottak: 
Lsd. mellékelt jelenléti ív szerint 
 

         Jegyzőkönyvvezető: 
Nochtáné Sulyok Mariann                 Gárdonyi Kistérségi Iroda  

 
Tóth István köszönti az egybegyűlteket, megállapítja, hogy a tanács határozatképes.  Felkéri 
Takács Jánost, Pákozd Község polgármesterét hitelesítőnek, a Tanács 5 igen szavazattal, 0 
nem és 0 tartózkodással elfogadja a hitelesítő személyét.  
A napirendi pontokat a Tanács 5 igen és 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett 
határozathozatal nélkül elfogadta. 
 
Napirendek: 
1./ Tájékoztatás a VKTKT és a társult önkormányzatok között 2012.05.20-ig történt 
befizetésekről 
Előadó: Tóth István elnök 
 
2./ Javaslat a közösségi busz büntetőkamatához kötődő elszámolásra vonatkozóan  
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
3./ Javaslat a VKTKT közbeszerzési szabályzatának módosítására vonatkozóan  
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
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4./Javaslat a Magfejtő Közhasznú Alapítványnak a TÁMOP-6.1.2/11-3 pályázaton való 
indulására vonatkozóan  
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
5./Jelentés a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: Galambos Zsuzsanna  irodavezető 

 
6./ Tájékoztató a két ülés között történtekről 
Előadó: Galambos Zsuzsanna  irodavezető 
 
7./ Egyebek 
 
1./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a VKTKT és a társult önkormányzatok között 2012.05.20-ig történt 
befizetésekről 
 
Tóth István elnök: Az elnökség örömmel vett tudomásul, hogy egyre jobb a fizetési 
fegyelem. Az állapot közelít az ideálishoz. 
 
Wagner Péter a pénzügyi bizottság elnöke: A pénzügyi bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja. Egyre kevesebb a hátralék. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VKTKT és a társult önkormányzatok között 2012.04.20-ig történt befizetésekről szóló 
tájékoztatót és 5 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett határozathozatal nélkül 
elfogadta. 
 
2./ Napirendi pont 
Javaslat a közösségi busz büntetőkamatához kötődő elszámolásra vonatkozóan  
 
Tóth István elnök: Az elnökséggel meghallgattuk dr. Szekerczés Anna ügyvédnőt, 
megállapodtunk abban, hogy a továbbiakban is hajlandóak vagyunk a peren kívüli 
megegyezésre Verebbel és Pázmánddal. További gesztust tettünk a két település fele, a 2010. 
évi elszámolásból visszatartott pénz kamatát is felajánlottuk beszámításként, illetve 
felajánlottuk, hogy a fennmaradó összegre részletfizetést biztosítunk. Mindent megteszünk, 
hogy ne legyen ebből hosszadalmas bírósági ügy. Telefonon keresni fogom a pázmándi 
polgármester asszonyt egyeztetés céljából.  
 
Wagner Péter a pénzügyi bizottság elnöke: A pénzügyi bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja. Korrektnek találjuk a leírt elszámolási módot. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
közösségi busz büntetőkamatához kötődő elszámolásra vonatkozó előterjesztést és 5 
igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
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Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 33/2012. (V.25.) sz. határozata 

 
 
A VKTKT Társulási Tanácsa a közösségi busz büntetőkamatának elszámolásához 
kötődően az alábbiakról döntött: 
1.A már beszámított mindösszesen 674.255,- Ft kamatösszegeken túlmenően Pázmánd 
tekintetében 102.540,- Ft összeget, Vereb vonatkozásában 51.797,- Ft összeget elismer. 
2. Pázmánd Község Önkormányzata ezen elismert összeggel csökkentett 390.000,- Ft – 
102.540,- Ft = 287.460,- Ft-os tartozását 2012. november 30. napjáig egyenlő havi 
részletekben fizetheti meg. 
3. Vereb Község Önkormányzata részére az 51.797,- Ft összeget visszautalja május 31-
ig. 
 
Felelős: Tóth István elnök      
               Galambos Zsuzsanna irodavezető     
 
Határid ő: 2012. május 31. 
 
3./ Napirendi pont 
Javaslat a VKTKT közbeszerzési szabályzatának módosítására vonatkozóan  
 
Tóth István elnök: Törvény teszi kötelezővé, hogy a közbeszerzési szabályzatot 
folyamatosan aktualizálni kell. Felelősségi köröket kellett benne módosítani. 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: A bíráló bizottságban nem kaphat az helyet, aki utána az 
eljárást lezáró döntést meghozza. Mindig kell egy pénzügyes, egy jogi szakértő és az adott 
téma szakértője a bíráló bizottságba, ezt kellett most leszabályozni. 
 
Wagner Péter a pénzügyi bizottság elnöke: A pénzügyi bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VKTKT közbeszerzési szabályzatának módosítására vonatkozó előterjesztést és 5 igen, 0 
nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 34/2012. (V.25.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a határozat melléklete szerinti 
tartalommal fogadja el a VKTKT 2011. évi CVIII. tv- ben foglaltaknak megfelelően 
átdolgozott  Közbeszerzési Szabályzatát. 
A Társulás felkéri az irodavezetőt, hogy a Közbeszerzési Szabályzatot  hozza 
nyilvánosságra a VKTKT honlapján, és helyezze el a Társulás iratai között. 
 
Felelős: Tóth István  elnök 
               Galambos Zsuzsanna  irodavezető 
Határid ő:azonnal 
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4./ Napirendi pont 
Javaslat a Magfejtő Közhasznú Alapítványnak a TÁMOP-6.1.2/11-3 pályázaton való 
indulására vonatkozóan  
 
Tóth István elnök: A Magfejtő Közhasznú Alapítvány szeretne konzorciumi partnerként 
részt venni a térségi pályázatban. Az alapítvány képviselőjét nem ismerem, telefonon keresett 
egy alkalommal, a tevékenységükről sem tudok semmit. Dr. Ferencz Péterrel már beszélt a 
hölgy.  
 
Cserny Vilmos Velence Város alpolgármestere: Polgármester Asszony beszélt Dr. Ferencz 
Péterrel az üggyel kapcsolatban, a Péter hajlandó együttműködni, de az a kérése, hogy ez ne  
konzorciumi forma legyen. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
Magfejtő Közhasznú Alapítványnak a TÁMOP-6.1.2/11-3 pályázaton való indulására 
vonatkozó előterjesztést és 5 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 35/2012. (V.25.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy nem támogatja a gárdonyi Magfejtő 
Közhasznú Alapítvány TÁMOP-6.1.2/11/3 azonosító jelű „Egészségre nevelő és 
szemléletformáló életmódprogramok a kistérségekben„  című pályázaton konzorciumi 
partnerként való indulását. 
 
Felelős:   Tóth István  elnök 
Határid ő:azonnal 
 
5./ Napirendi pont 
Jelentés a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
 
Tóth István elnök: Volt valamilyen észrevétel? Nem. Javaslom, hogy fogadjuk el a 
napirendet. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megismerte a 
lejárt idej ű határozatok végrehajtásáról szóló jelentést és 5 igen, 0 nem szavazattal 0 
tartózkodás mellett határozathozatal nélkül elfogadta azt. 
 
6./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a két ülés között történtekről 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megismerte a 
két ülés között történtekről szóló tájékoztatást és 5 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás 
mellett határozathozatal nélkül elfogadta azt. 
 
7./ Napirendi pont 
Egyebek 
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Tóth István elnök: Kistérségi Szüreti Mulatság. Egy alkalommal már tárgyaltunk róla, akkor 
Vereb vállalta a Szüreti Mulatság szervezését. Kápolnásnyék tavaly tett egy olyan gesztust, 
hogy pénzzel nem kellett beszállni a költségekbe. Vereb nem tett ilyen gesztust, nincs 
pályázati forrása. Javaslom, hogy térjünk vissza a településenként 60.000,- forintos 
hozzájáruláshoz. De mi van akkor, ha valamelyik település ebben nem kíván részt venni? 
Wagner Péter Nadap Község polgármestere: Nadap eddig 10.000,- forintot fizetett. 
 
Dr. Farsang Zoltán Kápolnásnyék Község polgármestere: Kápolnásnyék hol részt vett 
benne, hol nem. Mi pályázati pénzből valósítottuk meg tavaly, ezért nem kértünk támogatást. 
Nem tudom, hogy Verebnek erre mennyi pénze van. 
 
Takács János Pákozd Község polgármestere: Pákozd idén nem tud erre pénzt adni. 
 
Tóth István elnök: Javaslom, hogy a verebi polgármester asszony fogalmazza meg, hogy 
mennyi támogatásra tart igényt, akkor a kistérség felvállalhatná a költségek egy részét. Még 
nem láttuk a programot. Majd visszatérünk rá, ha ismerjük a tényeket. Lehet a rendezvényt 
természetben is támogatni. Gondolok itt arra, hogy pl. a helyi néptáncegyüttes fellép és nem 
kell külön programokat vásárolni. Lehet arról is szó, hogy egy rendezvényt finanszíroz a 
kistérség. Megjelennek a borrendek stb. 
 
Wagner Péter a pénzügyi bizottság elnöke: A pénzügyi bizottságon beszéltünk róla. 
Pályázati lehetőséget kellene keresni. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VI. Kistérségi Szüreti Mulatságok megrendezésére vonatkozó előterjesztést és 5 igen, 0 
nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 36/2012. (V.25.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a VI. Kistérségi Szüreti Mulatságot a 
Közkincs Kerekasztal szervezésében 2012. szeptember 15-én Vereben, a Verebi Szüreti 
Nap keretében tartja meg.  
A VKTKT a felmerül ő költségek megosztásáról a következő ülésén dönt. 
Felelős:   Tóth István  elnök 
                 Dr. Farsang Zoltán Kápolnásnyék Község polgármestere 
                 Füzesiné Kolonics Ilona Zichyújfalu Község polgármestere 
                 Kurcz Mária Vereb Község polgármestere 
                 Mészárosné Hegyi Gyöngyi Sukoró Község polgármestere 
                 Oláhné Surányi Ágnes Velence Város polgármestere 
                 Takács János Pákozd Község polgármestere 
                  Dr. Virányi né dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község polgármestere  
                 Wagner Péter Nadap Község polgármestere 
 
Határid ő: értelem szerint  
 
Tóth István elnök: A másik egyebek napirendi pont az iskolagyümölcs program. 
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Galambos Zsuzsanna irodavezető: Az iskolatej programhoz hasonlóan indul egy 
iskolagyümölcs program, amiben az általános iskolások 1-4. osztálya vehet részt. A rendelet 
megjelenésétől számítva július 7-ig lehet szerződést kötni a szállítókkal. A nem budapesti 
iskolák csak a megyéjükben található szállítóval köthetnek szerződést. A programot teljes 
egészében az MVH finanszírozza. A szerződés alapján a szállító a kedvezményezett. A 
kiosztott anyag tájékoztató, amely alapján eldönthető, hogy az intézmények részt kívánnak-e 
benne venni vagy sem. Az iskolatej program a kistérségben sikerrel működik. A 
tájékoztatóban megtalálható, hogy milyen gyümölcsökre vonatkozik  a támogatás. 
 
Tóth István elnök: Én személy szerint minden ilyen kezdeményezést támogatok. Ősszel 
indul az iskolatej akció az óvodákban is, 50 %-os támogatással. Mi indulni fogunk rajta, 
mindenkinek ajánlom.  Tehát támogatjuk, ahogy megjelenik a jogszabály, azonnal induljunk 
rajta és az óvodatej rendeletet is figyeljük. Az intézmények rögtön legyenek tájékoztatva és ne 
vegyék félvállról. Helyi termelőknek is lesz egy biztos piaca.  
A sakkiskola kérése a következő tárgyalandó. 
 
Wagner Péter a pénzügyi bizottság elnöke: A pénzügyi bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést, nem javasoljuk támogatni. Amelyik település akar, az vegyen részt benne. 
 
Tóth István elnök: Nagyon körülményes a kistérségi szintű szervezés. Én sem javaslom. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a  
Nemzetközi Virtuális Sakkiskola támogatására vonatkozó előterjesztést és 5 igen, 0 nem 
szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 37/2012. (V.25.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy nem támogatja a Nemzetközi Virtuális 
Sakkiskolát.  
 
Felelős:   Tóth István  elnök 
Határid ő: értelem szerint 
 
Tóth István elnök: A Leader pályázat kapcsán az elmúlt alkalommal én erősködtem, hogy 
kezdjük el a tanulmány kidolgozását, annak ellenére, hogy nem tudtuk, hogy nyertesek 
vagyunk-e. Nem kezdődött meg azonban a munka. A múltkori döntéshez képest módosítani 
kell a határozatot, mert változott a partner személye. 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: A Szépítők Kft-vel  kötöttünk volna szerződést, de ők 
ezt  kapacitás hiányában nem tudják vállalni. A Pro-régió Ügynökség szakember csapata 
vállalná ugyanannyi összegért a tanulmány elkészítését. Az árajánlatot már megkaptuk tőlük, 
referenciákkal rendelkeznek. A határidő szeptember 30. Csak a szerződéskötés után állnak 
neki a munkának. Stadler Klárával egyeztettem, a megvalósító személyének változása nem 
befolyásolja a pályázat elszámolhatóságát. .  
 
Tóth István elnök: Egyeztetni fognak a helyi polgármesterekkel, felmérik az igényeket, 
elképzeléseket. Ez már alapja lehetne egy egységes Velencei-tó középtávú stratégiának. 
Sokkal több pénzt tudnánk fejlesztésre lehívni, ha jobban tudnánk lobbizni. 
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A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VKTKT 22/2012. (III.30.) sz. határozatának módosítására vonatkozó előterjesztést és 5 
igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 38/2012. (V.25.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy az alábbiak szerint módosítja 22/2012. 
(III.30.) sz. határozatát: 
 
Felkéri a Pro Régió Ügynökséget, hogy 2012. 04.01.- 2012. 06. 30. közötti időtartamban a 
mellékelt szerződésben foglalt feltételek szerint  a Velencei - tó mint regionálisan kiemelt 
térség cselekvési stratégia előkészítő tanulmányt készítse el, melynek díja  nettó 
1.000.000.-Ft.   
A Társulási tanács felhatalmazza az elnököt a szerződés aláírására.  
  
Felelős:           Tóth István elnök  
Határid ő:  azonnal  

 
Wagner Péter Nadap Község polgármestere: Mi a helyzet a szúnyoggyérítéssel? 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: A közbeszerzési eljárás kiírása megtörtént. A 3 érintett 
vállalkozónak megküldésre került a pályázati dokumentáció. A június 29-ei ülésen már tud a 
tanács dönteni. 

 
Tóth István elnök: Köszönöm mindenkinek a megjelenést és az érdemi munkát. 
 

k.m.f. 
 

 Tóth István     Galambos Zsuzsanna 
   elnök      irodavezető 
 
 
 
Jegyzőkönyvet készítette: Nochtáné Sulyok Mariann 
 
 
 
 
 
 
Jegyzőkönyvet hitelesítette:   Takács János 
              Pákozd Község polgármestere 
 


